
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 20. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 444
Mener ministeren, at en kommune har handlet korrekt i en situation, hvor
kommunen har bevilget pædagogisk støtte til et ADHD-ramt barn, men hvor
barnet skal dele det ugentlige antal støttetimer med et andet barn, som ikke
lider af et psykisk, men fysisk handicap, og hvor støttepersonen samtidigt ikke
er uddannet til at tage sig af børn med ADHD?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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